



Paris, le 6/3/2023

Cher(e) Nathalie Cornillac,

MSC Mediterranean Shipping Company vous informe de la modification des montants de la surcharge BRC (Bunker Recovery Charge) applicable depuis l'Ouest Méditerranéen, l'Adriatique, les îles Canaries, Israël, l'Europe du Nord, la Scandinavie et la Baltique vers les Etats-Unis, le Canada, le Mexique et les Bahamas **à compter du 1er avril 2023** jusqu'à nouvelle modification mais pas au-delà du 30 avril 2023 comme suit :

Pour les conteneurs **DRY** :

- 374 US Dollars /EVP à destination de la côte Est, Golf & Bahamas
- 517 US Dollars /EVP à destination de la côte Ouest

Pour les conteneurs **REEFER** :

- 798 US Dollars /Conteneur à destination de la côte Est, Golf & Bahamas
- 1134 US Dollars /Conteneur à destination de la côte Ouest

Tout autre élément constitutif du prix, tel que publié sur notre site [msc.com](https://www.msc.com), s'applique et reste inchangé. Nous vous remercions de votre compréhension et sommes à votre écoute pour toute information complémentaire.

Cordialement,

L'équipe MSC France.

NE MANQUEZ PLUS NOTRE ACTUALITE : INSCRIVEZ-VOUS ET PARAMETREZ VOS PREFERENCES



Paris, 6/3/2023

Dear Nathalie Cornillac,

MSC Mediterranean Shipping Company wish to inform you that the current BRC (Bunker Recovery Charge) applicable on the trades from West Mediterranean, Adriatic, Canary Islands, Israel, North West Continent, Scandinavia and Baltic to USA, Canada, Mexico and Bahamas will be updated **as from 1st April, 2023** until further notice but not beyond 30th April, 2023 as follows :

For **DRY** Containers

- US Dollars 374 /TEU to East Coast, Gulf & Bahamas
- US Dollars 517 /TEU to West Coast

For **REEFER** Containers

- US Dollars 798 /Container to East Coast, Gulf & Bahamas

- US Dollars 1134 /Container to West Coast

Any other elements of the price, as indicated in our [EU Price Announcements](#), apply and remain unchanged. We thank you for your understanding and are at your disposal for any further concern.

Yours faithfully,

Team MSC France.

REGISTER AND MANAGE YOUR PREFERENCES TO RECEIVE OUR NEWS



MSC France S.A.S.

As agent for MSC Mediterranean Shipping Company S.A., Geneva

This email is intended solely for the addressee(s) and the information it contains is confidential. If you are not the intended recipient, (a) please delete this email and inform the sender as soon as possible, and (b) any copying distribution or other action taken or omitted to be taken in reliance upon it is prohibited and may be unlawful.

© Copyright 2018 - All Rights Reserved

[Se désinscrire](#)